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 § 1 

Val av justerare  
 

Beslut 
Rådet utser Jan Lamby att tillsammans med ordföranden Ingrid Dalén 

justera dagens protokoll.  

 

 § 2 

Dagordningen fastställs 
Efter tillägg under punkten Rapporter godkänner rådet dagordningen. 

 

 § 3 

Föregående protokoll 
Rådet godkänner protokoll nr 12/2011och lägger det till handlingarna. 
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 § 4 

Inkomna skrivelser och protokoll 
Inkomna skrivelser/protokoll som läggs till handlingarna: 

Protokoll nr 9 från Stockholms kommunstyrelses råd för 

funktionshindersfrågor 

 Rådet anser att de synpunkter som framförs i ärenden  som 

kommunstyrelsens råd för funktionshindersfrågor behandlar bör 

redovisas i protokollen 

 

Protokoll nr 10 från Stockholms kommunstyrelses råd för 

funktionshindersfrågor 

 

Protokoll nr 10 från handikapprådet vid Trafik-  och 

renhållningsnämnden och Stockholms stads Parkerings AB 

 

Protokoll nr 6 från handikapprådet vid Fastighetsnämnden och Miljö- 

och Hälsoskyddsnämnden  

 

Anteckningar från Sbk:s ledningsmöte den 21 november 2011 

 

Anteckningar från Sbk:s ledningsmöte den 28 november 2011 

  

§ 5 

Inkomna remisser 
Förslaget till yttrande över ”Remiss om Planera och bygg för god 

avfallshantering" godkändes efter ett tillägg som föreslogs av vice 

ordföranden Jan Lamby.  

  

§ 6 

Exploateringsnämnden 
Ordföranden går igenom dagordningen, tjänsteutlåtanden och protokollet 

från nämndens senaste möte. Ordföranden anser inte att något av 

principiellt intresse finns att redovisa. 

 

 § 7 

Stadsbyggnadsnämnden 
Ordföranden går igenom dagordningen, tjänsteutlåtanden och protokollet 

från nämndens senaste möte. Ordföranden anser inte att något av 

principiellt intresse finns att redovisa. 
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 § 8 

Genomgång av utsända checklistor 
Rådet går igenom följande förslag till detaljplaner och lägger dem till 

handlingarna: 

Paradiset 23 och 27 i stadsdelen Stadshagen 

Borgarståndet i stadsdelen Skarpnäcks gård 

Solhem 12:1 , Gläntans IP, Solhem 

Del av Hammarbyhöjden 1:1 kv Regndroppen Björkhagen 

Tjärtunnan mm i stadsdelen Stureby 

  

§ 9 

Inbjudan till samråd om förslag till detaljplan för 

Orgelpipan 6 i stadsdelen Norrmalm S-DP 2010-18583                                

Föredragande: Marianne Dufva                                  

Svar senast: 2012-01-20 

Utgår efter samtal med handläggaren. Rådet önskar vara med i den 

fortsatta processen. 

 

 

 

§ 10  

Inbjudan till samråd om förslag till detaljplan  

för Hammarbyhöjden 1:1, vid kv. Snöfallet i stadsdelen 

Björkhagen, S-Dp 2010-07564-54       

Föredragande: Susanne Stenfeldt                                

Samråd  slutar: 2012-01-19 
 

Följande synpunkter ska beaktas i den fortsatt plan- och byggprocessen: 

Handikapplatser ska placeras intill hissar i garagen. Om möjligt bör 

garagen ha en höjd på 2.8 m så att också högre stationsvagnar som 

används av vissa rullstolsburna personer kan parkera där. 

 

Utrymningssäkerheten i garaget måste beaktas; om inte ett fullgott 

sprinklersystem anordnas bör garaget förses med en brandsäker sluss 

med hiss som går att använda vid brand. 

 

Närhet till lämningsställen för olika typer av sopor, tillgängliga och 

användbara förbindelser mellan bostaden och lämningsställena och rätt 

utformade anordningar där soporna ska lämnas är grundförutsättningar.  

 

Vi anser att den bästa lösningen vad gäller det s.k. restavfallet 
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(soppåsen) för hushåll i flerbostadshus är sopsug med lämningsställe 

inomhus; en bra variant för delar av restavfallet är avfallskvarnar.  

Vägen från lägenheten till lämningsstället ska vara fullt tillgänglig utan 

hinder av nivåskillnader och tunga dörrar.  Att behöva ta sig utomhus 

försvårar givetvis för den som har svårt att ta sig fram, inte minst 

vintertid.  Ju längre avstånd desto större är svårigheterna.  Också större 

delen av grovavfallet bör kunna lämnas utan att man ska behöva gå 

utomhus. 

 

Väljs trots allt en lösning med kvittblivning av hushållssopor utomhus 

anser rådet att avståndet från entré till kvittblivningsställe inte bör 

överstiga 10 m. 

 

Källsorteringsbehållare ska vara belägna högst 30 m från entré och 

placerade på så sätt att man naturligt passerar platsen. Hela anläggningen 

ska vara fullt tillgänglig för alla, enhetliga symboler och punktskrift ska 

finnas på samtliga kärl. Kärlen ska ha samma placering efter varje 

tömning för att underlätta användbarheten för personer med nedsatt 

orienteringsförmåga. 

 

Rådet anser att orienterbarheten bör utvecklas i området. Förslaget till 

detaljplan ger sämre anslutning än f.n. till Nackareservatet för 

funktionsnedsatta. Fler parkeringsplatser för funktionshindrade bör 

ordnas i anslutning till slingan.   

 

Rådet noterar att en enig stadsdelsnämnd har avstyrkt förslaget. 

 

Rådet förklarar paragrafen omedelbart justerad 

Rådet tackar för informationen. 
 

 § 11 

Redovisning av hur kontoret arbetar med nya PBL 
Föredragande Ann-Katrin Kaplan 

Ann-Katrin Kaplan redogör för stadsbyggnadskontorets nya organisation 

som sjösätts 1 februari 2012.   P-O Svensson kommer att bli rådets 

kontaktperson och den nya tillgänglighetsansvarige.   

 

Stadsbyggnadskontoret kommer att anpassa kontoret efter kraven i nya 

PBL. Ann-Katrin Kaplan påpekar att tillgängligheten har fått högre 

status med nya PBL  På rådets fråga om vilka erfarenheter som kontoret 

gjort av nya PBL ber hon att få återkomma. 
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Rådet tackar för informationen 

 

 § 12 

Inbjudan till förslag till detaljplan/utställning för 

Södermalm  

7:87 mfl  - Ny bussterminal för Nacka- och 

Värmdöbussarna vid Slussen 
Dnr 2011-01580-54 

Föredragande Martin Schröder 

Martin Schröder redogör för det nya bussterminalförslaget som nu är 

utställt. 

Rådet ställer frågor runt tillgängligheten och diskuterar bl.a. avstånden i 

terminalen. Rullband har förekommit i diskussionerna, men rådet delar 

handläggarens bedömning att dessa ej är ett bra alternativ. Andra 

lösningar bör prövas i den fortsatta processen i nästa skede.  

Rådet tackar för informationen. 

 

 § 13 

Bevakningslista se sid 6-7 i protokollet 
 

 § 14 

Rapporter 
Ordföranden informerar om slutredovisningen av 

tillgänglighetsprojektet. Vice ordföranden får i uppdrag att via HRF 

Stockholm undersöka om ljudmiljön i offentlig miljö på något sätt skulle 

kunna ingå i tillgänglighetsguiden. 

 

Det är numera alla nämnders och bolags ansvar att uppfylla de åtaganden 

som finns i ”Program för delaktighet för personer med 

funktionsnedsättning 2011-2016”. 

 

Ordföranden informerar om att referensgruppen för Slussen har haft ett 

möte innan jul och att det är inplanerat tre möten i vår. 

 

 § 15 

Övriga frågor 

 Sekreteraren får i uppgift att undersöka om rådets synpunkter har 

tagits med i verksamhetsberättelsen för 2011.   

 Det planerade mötet om avfallshantering kommer att ordnas i vår. 

Sekreteraren samordnar mötet. 
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Vid protokollet 

 

 

 

Anita Setréus 

 

 

 

 

B E V A K N I N G S L I S T A  

 
 Ärenden som ska tas i rådet Ansvarig Aktualiserat  

 

1. Planera för sakkunnigmöte våren 2012. Rådet  2011-10-11 

 

2. Följa den nya 

byggnadsordningen/Arkitektur 

Stockholm. 

 

Sekretariatet  2011-08-16 

 

3. Rådet vill ha en föredragning om hur 

kompletterande numrering av nybyggda 

fastigheter görs. 

 

Rådet, 

sekretariatet 

2011-08-30 

    

4. 

 

Information om stadsmiljörådets syfte och 

uppgifter. 

Rådet, 

sekretariatet 

2011-08-30 

 

 

5. Utvärdering checklistan Rådet  

Sekretariatet 

2012-01-24 

6. Rådet önskar föredragning om 

upprustningen av handikappbadet i Stora 

Sköndal, etapp 1, från ansvarig 

handläggare vid stadsbyggnadskontoret. 

Sekretariatet 2011-11-01 

7. Rådet önskar föredragning kring så kallad 

passivhusstandard i relation till mögel- 

och astmaproblematik. 

 

Sekretariatet 

Ann-Katrin  

Kaplan 

2011-11-01 

 Projekt för FR-referensgrupp:   

1. Söderstaden Arne 

Fredlund 
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2. Utvärdering Hammarby Sjöstad 

Finns några förutsättningar för att det blir 

en utvärdering av arbetssättet  

Krister 

Schultz 

 

  

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Frågor till presidium/nämnd 

 

   

 

 

3. Ljudmiljöer i publika lokaler.    

 

SBN  

4. Etagelägenheter och småhus i två plan, 

förberedelse för hiss 

 

SBN 

EXPLN 

 

5. Avfallshanteringen är en olöst fråga för 

rådet. Rådet önskar att nämnden och dess 

handläggare och staden aktivt verkar för 

bra lösningar för personer med 

funktionsnedsättning 

SBN 

 

 

 

 

 

 

6. Rådet undrar även hur 

Exploateringsnämnden behandlar ärenden 

där man inte uppfyller de krav som staden 

ställer utöver BBRs och hur ofta det 

förekommer att avsteg begärs  och hur 

ofta en begäran tillgodoses och av vilka 

anledningar. 

 

EXPLN  

7. 

 

 

 

Rådet önskar föredragning av 

exploateringskontoret för klarläggande av 

stadens möjligheter att skriva 

exploateringsavtal med olika typer av 

byggherrar. 

 

EXPLN  
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